


附件：
[bookmark: _GoBack]2023年北京大学艺术学院
“知识体系平台（CCKS）下的影人年谱”暑期学校学员申请表
	姓 名
	
	性 别
	
	出生年月
	
	照

片

	政治面貌
	
	籍贯
	
	民 族
	
	

	所在高校、院系
	
	

	所学专业、入学年月
	
	

	通讯地址
	
	邮政编码
	

	联系电话（手机、微信）
	
	E-mail
	

	请简述对暑期学校本期主题的认识，及参加此次暑期学校的目的（不超过500字）：


	申请人主要科研情况简介（请说明具体时间、科研或项目名称、个人承担角色及所获成果等，发表论文名称、发表期刊和发表时间）：


	申请人主要获奖情况简介（请注明获奖时间、奖项名称、级别及其他重要信息）：



	申请人担任学生干部、社会实践活动经历（请说明活动时间、名称、主要内容和所得成果等，或学习期间担任的学生职务、策划或组织的学生活动情况）：



	其他有价值的参考信息（如除上述外的其他个人重要经历、特长、爱好、学术兴趣等）：



	申请人外语水平证明（如全国大学英语四六级、全国专业英语四八级、TOEFL、GRE、IETLS等）：



	申请人个人承诺书：
我保证提交的申请表和其他全部申请材料的真实性和准确性。如所提交的信息不真实或不准确，本人同意取消本人的“2023年北京大学艺术学院知识体系平台（CCKS）下的影人年谱”暑期学校申请资格。 
申请人签名：       日期：    年   月   日


邮  箱：ccks_pku@163.com
地  址：北京大学艺术学院          

备注：
1. 中英文报名表选择其一填写即可。
2. 请将该报名表发送至电子邮箱ccks_pku@163.com。



Application Form of 2023 ‘The Filmmaker Chronology under the Knowledge System Platform (CCKS)’
Summer School of Peking University 
	Name
	
	Gender
	
	Photo

	Date of birth
	
	Country
	
	

	University &
School
	
	

	Major &
Date of enrollment
	
	

	Address
	
	Postal Code
	

	Contact number (mobile phone/Wechat)
	
	E-mail
	

	Please briefly describe your understanding of the theme of this summer school and the purpose of attending this summer school (no more than 800 words):


	Brief introduction to the applicant's main research (please list the specific time, research/project, personal role and achievements, and the title of the paper, the journal and time of published papers):


	Brief introduction of the applicant's main awards (please specify the award time, title, level and other important information):



	The applicant's experience of student leadership and social practice activities (please specify the time, title, main contents and achievements of the activities, or the student positions held during the undergraduate period, and the student activities planned or organized)：


	Other information (such as personal experiences, specialties, hobbies,academic interest etc. in addition to the above):


	Proof of Chinese Proficiency (Native speaker, language course transcript, Doulingo score, HSK score, etc.)：


	Applicant's personal commitment:
I guarantee the authenticity and accuracy of the submitted application form and all other application materials. If the information submitted is untrue or inaccurate, I agree to cancel my application for 2023 ‘The Filmmaker Chronology under the Knowledge System Platform (CCKS)’.
Applicant’s signature：               Date:      


E-mail：ccks_pku@163.com
Address：School of Arts Peking University 




